

**Cover letter****Translated copy to Russian**

**Привет.**

**Вот наш проект для клиента из Казахстана. Нурлан Турекамов из Астаны, он архитектор. Может быть, вы его знаете?**

**<http://happyuser.info/?page=spaceford>**

**Вот другие проекты с 3D на сайте**

**<http://happyuser.info/?page=webGL>**

**Также у меня есть разработчики Java и C++ из Украины, чтобы сделать антивирусную программу.**

**Вот наше приложение для фильтрации плохих сайтов в браузере**

**QT, C ++ приложение со встроенным прокси-сервер, который защищает пользователя от порнографических сайтов и рекламы.**

**Он автоматически интегрируется во все браузеры и не дает им и пользователю менять прокси.**

**Пользователь должен ввести пароль для внесения изменений в прокси. Вы можете использовать его, чтобы защитить своих детей от любого типа контента, который может быть отфильтрован по словам.**

**можно загрузить и использовать бесплатно здесь**

**[http://188.226.157.20/BlockBadSites\\_1.1\\_M1Ep1f9f.zip](http://188.226.157.20/BlockBadSites_1.1_M1Ep1f9f.zip)**

**The same in English:**

**Hello.**

**Here is our project made for client from Kazakhstan. Nurlan Turekamov from Astana, he is a architect. May be you know him?**

**<http://happyuser.info/?page=spaceford>**

**Here are other projects with 3D on a website**

**<http://happyuser.info/?page=webGL>**

**Also I have a Java developers from Ukraine to do an antivirus program.**

**Here is our app to filter bad websites in a browser**

**QT, c++ application with an integrated proxy server that protects user from porno sites and adds.**

**It integrates automaticaly to all browsers and prevents them and user to change proxy. User needs to enter pass to make changes to the proxy. You can use it to protect your children from any type of content that can be filtered by words.**

**can be downloaded and used for free from here**

**[http://188.226.157.20/BlockBadSites\\_1.1\\_M1Ep1f9f.zip](http://188.226.157.20/BlockBadSites_1.1_M1Ep1f9f.zip)**